

DARK REALITY

Informationen zur Band 1996 / Background Informations 1996

Für die oft krampfhaften Versuche, einen Vergleich zu DARK REALITY zu finden, musste von Paradise Lost bis Jethro Tull schon so einiges herhalten; ein befriedigender Anhaltspunkt wurde dabei noch nicht gefunden.....

Unzweifelhaft ist ihre Musik von hohem Wiedererkennungswert – zwischen treibendem Metal und verspielten Arrangements, zwischen der Musik längst vergangener Jahrhunderte und psychedelischem Rock.

Die Texte, hauptsächlich in Englisch und Deutsch (aber auch Latein) verfasst, werden teils vorgetragen, teils ein- oder zweistimmig gesungen.

Worte sind Aussagen und Klänge zugleich; mit der Musik fließen sie in ein Bild der Melancholie zusammen, ohne in zähflüssiger Schwermut zu erstarren.

DARK REALITY verzichten auf Samples oder Keyboards, die alten Blasinstrumente kommen live uneingeschränkt zum Einsatz.

From Jethro Tull to Paradise Lost - none of the often desperate attempts to find a comparison to DARK REALITY have provided any satisfactory clue yet.....

Without any doubt, their music has a high grade of recognition - between driving metal riffs and playful arrangements, between the music of long past centuries and psychedelic rock.

The lyrics, mainly written in English and German (but also in Latin) are partly recited, partly sung by one or more voices.

Words are both expressions and sounds at the same time; along with the music they flow together to create a picture of melancholy without getting stuck in viscous lamentation.

DARK REALITY go without any samples or keyboards; no restrictions are made live on stage concerning the ancient wind instruments.

DARK REALITY sind / are:

Philipp Kailer – Gitarren (guitars)

Martin Heinzelmann – Gitarre (guitars)

Oliver Ramacher – Stimme, Gesang (vocals, voice)

Alex Schiem – Bass (bass)

Andres Waldura – Blockflöten, Krummhorn, Gesang (recorders, crumhorn, vocals)

Boss Dr. Rythm Dr 660 – Schlagzeug – (drums)



Band contact:

Andreas Weiss

Priorbergerstrasse 4

D-72160 Horb - Dettingen

Tel: 07482/1553

Philipp Kailer

Hohenbergstrasse

D-78727 Oberndorf

Tel: 07423/2723

Music category: Baroque Gothic Art Metal

Activities 1996:

Videoclip and interview on Matt Vain's «Dark Visions» compilation.

Topical release:

DARK REALITY – Blossom of Mourning . CD only. GIT 004. SPV 084-96902

Barcode:

